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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 30. november 
2009 stillet følgende spørgsmål nr. 1 (ad L 67 – spørgsmål 1) som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bente Dahl (RV)

Spørgsmål 1:

”Høringssvarene til lovforslaget udtrykker bekymring for konsekvensen vedrørende 
markedsføring og mærkning. Hvordan vil ministeren sikre, at forslaget ikke vil 
forringe fødevarekontrollen, fordi de nye aktivitet som lovforslaget vil medføre, vil 
tage tid fra andre lovpligtige opgaver?”

Svar:

Sagsbehandlingen af ansøgninger om forhåndsgodkendelse vil være gebyrfinansieret. 
Der vil dermed være finansiering til at ansætte nye medarbejdere i det omfang, der er 
dækning herfor. Indførelse af forhåndsgodkendelsesordningen vil således samlet set 
ikke berøre Fødevarestyrelsens øvrige aktiviteter.

Eva Kjer Hansen

/Gundula Maria Kjær
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